

BERTRAND RENAUDIN NEW TRIO

Hugues Rousé (saxophone/sax)
Sébastien Dochy (contrebasse/double bass)
Bertrand Renaudin (batterie/drums - compositions)

Hugues ROUSÉ a partagé bien des scènes avec Steve LACY, Andy KIRK, Valentin CLASTRIER, Louis SCLAVIS et d'autres. Il est également le responsable du Département Jazz du Conservatoire de Tourcoing.

Hugues ROUSE has shared quite a few stages with Steve LACY, Andy KIRK, Valentin CLASTRIER, Louis SCLAVIS and other musicians. He is also in charge of the Jazz Department of the Tourcoing Conservatory.

Sébastien DOCHY a partagé des scènes avec Jérémie Ternoy, Jean Luc Landsweert, le trio Forge et beaucoup encore. Il enseigne la contrebasse au CRD de CALAIS.

Sébastien DOCHY has shared stages with Jérémie Ternoy, Jean Luc Landsweert, Forge trio and many others. He teaches the double bass at the Calais Conservatory.

Bertrand RENAUDIN passionné de voyages et donc de rencontres a trouvé ces deux-là sur son chemin. Ils jouent ensemble sans plus attendre depuis début 2014. Un trio simple et élégant.

Bertrand Renaudin, passionately fond of journeys and therefore encounters, once met them as he went on his way. They have played together and have been anxious to play together again since early 2014. A simple and elegant trio.

